
北京师范大学英文学术文章润色服务项目

稿件提交操作指南

1、点击进入北京师范大学 Springer Nature Author Services专属服务链接

https://secure.authorservices.springernature.com/c/BNU2024，点击“在此创建一个账户”注册

并登录账户。

Please create and login your account via your organization link

(https://secure.authorservices.springernature.com/c/BNU2024).

https://secure.authorservices.springernature.com/c/BNU2024
https://secure.authorservices.springernature.com/c/BNU2024


2、登录账号后，点击右上角“个人账户”并前往“我的订单”，查看页面下方“团体折扣”栏
中是否已成功绑定优惠码链接 https://secure.authorservices.springernature.com/c/BNU2024，
如未绑定，可在团体折扣码栏中输入 BNU2024并绑定。

Go to “My orders” page to make sure your account has joined the group. Alternatively, you
could enter the Group Code BNU2024 manually to join the group.

https://secure.authorservices.springernature.com/c/BNU2024


3、点击“提交稿件”进入稿件提交页面，选择“文件类型”，点击“上传文档”后将需要润色

的稿件上传到平台，点击“下一步”。

Click “Submit Manuscript” and select “Manuscript Type”, then click “Upload File” to upload the
document for editing.



4、点击“确认”稿件字数后，选择论文语言润色服务银牌或金牌，点击“下一步”。

Confirm the word count of the manuscript and select the corresponding silver or gold editing
services.



5、可在此页面提交其他参考文件，输入文章标题并选择稿件润色的英文风格。右侧是订

单详细信息，包括字数、费用和预计返稿时间。点击“下一步”付款明细。

Upload other documents for reference if any, enter the manuscript title and select the language
style. The order details will be listed on the right side of the interface.



6、进入付款页面后，点击使用“代金券”，并输入北师大国际处管理员老师分发的代金券

码后，点击“下一步”完成支付。

Enter the Payment interface and use “Voucher Code” which has been distributed by the BNU
administrator for order submission.

7、如有关于订单提交的任何问题，可以联系客服邮箱 support@as.springernature.com，我

们的客服会第一时间和您联系并帮您解决。

If you need our support on placing orders or checking order progress, please contact us at
support@as.springernature.com.
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